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N O T I C I E S N O T I C I E S 

Sagrament del Baptisme 

Ja fa temps que fem servir el nou ritual. Ara 
el que cal és tenir, no un nou ritu, sino una 
nova mentali tat Els mossèns ja la tenen, com 
també alguns laics, però no n'hi ha prou. Tots 
ens hem de convertir al pensament de l'Esglé-
sia. 

Hi ha moites coses a dir. Per exemple que 
no s'hi val a fe r de capità aranya: embarcar-
los (fer ba te ja r ) i quedar-se a terra (no viure 
en cristia i no complir amb els deures i pré-
ceptes de l 'Església). No s'hi val a ba te ja r per 
costum o pel qué dirán: la rao de bate jar és 
exclusivament religiosa: de fe. Fer un Fili de 
Déu, donar testimoni d 'aquesta fe i educar-lo 
com a cristià. 

Comencem a posar amb sobreavís: No tenim 
pressa en batejar , si no hi han garanties. Hem 
de fer un curset de capacitació abans de final 
d'any. No fixeu el dia de bateig, sense estar 
d'acord amb la parroquia. El dia de ba te ja r és 
el diumenge. Les cliniques no són aptes pel 
baptisme ... 

Ja hi tomarem. . . 

ESTAT DE COMPTES DEL MES DE MAIG 
entrades 

— coHectes 5.752'— 
— capelletes Sgda. Familia 915'— 
— donatius 400'— 

7.067'— 
soríides 

~ cuite 185'50 
— neteja església 300'— 
— 2 tendes campaments ... 7.200'— 
— obsequi Evangelis, in-

fants Primera Comunió 1.206'— 
— llum rectoría i església 1.254'— 
— fulla dominical 600'— 
— diversos 235'— 

total 10.980'50 
dèficit ... 3.913'50 

Donatius per ais mossens L28r— 
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SANTA EULALIA DE R O N S A N A 

ASOCIACION DE CABEZAS DE FAMILIA 

Como ya en anteriores ocasiones hemos in-
formado, se han hecho numerosas gestiones a 
fin de conseguir un médico residente en nues-
tra localidad. Ante la actual posibilidad de con-
seguirlo, hemos creído conveniente pulsar la 
opinión del vecindario a fin de tener una base 
de cierta seguridad para plantear la cuestión 
económica, para lo cual se ha enviado una cir-
cular a todas y cada una de las familias de la 
localidad. En ella se insertan unas pregimtas 
concretas que sería muy conveniente se contes-
taran, en pro o en contra, lo antes posible. 
Esperamos que se pondrá el máximo interés 
por par te de todos. 

Está prevista una reunión general para el 
día 16 de julio, ya que parece necesario infor-
mar de diversas cuestiones y al mismo tiempo 
solicitar opinión sobre las mismas. Sería con-
veniente también que por esta fecha se hubie-
ran contestado las consultas sobre el asunto 
médico a fin de tomar alguna determinación. 

Podemos informar —ya es hora— que se ha 
recibido del Ministerio de Educación y Cien-
cia la subvención concedida a esta Asociación 
para ayudar a sufragar los gastos de viajes de 
los estudiantes de enseñanza media que cur-
san sus estudios en Granollers. Se avisará par-
t icularmente a cada una de las familias intere-
sadas para entregarles la cant idad correspon-
diente. 
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